

តើអ្នកណាខ្លះគួរចាក់វ៉ាក់សាំងការពារកូវីដ?

អ្នកណាដែលមានអាយុចាប់ពី ១២ ឆ្នាំឡើងទៅគួរតែចាក់វ៉ាក់សាំង។ សម្រាប់អ្នកដែលមានអាយុពី ១២-១៧ ឆ្នាំ ពួកគេអាចទទួលបានវ៉ាក់សាំងភីហ្វ័រតែប៉ុណ្ណោះ។ វាគឺជាវិធីល្អបំផុតដើម្បីការពារខ្លួនអ្នកនិងគ្រួសាររបស់អ្នក។

តើវ៉ាក់សាំងមានប្រសិទ្ធភាពដែរឬទេ?

វាផ្តល់នូវការការពារដ៏អស្ចារ្យ។ បើប្រៀបធៀបទៅនឹងវ៉ាក់សាំងការពារជំងឺផ្តាសាយប្រចាំឆ្នាំវាមានប្រសិទ្ធភាពខ្ពស់។

តើវាមានសុវត្ថិភាពដែរឬទេ?

ប្រាកដណាស់វាមានសុវត្ថិភាព។ ជាង ៣៩០ លានដួសត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅសហរដ្ឋអាមេរិកហើយប្រតិកម្មមិនល្អគឺ កម្រមានណាស់។ អត្ថប្រយោជន៍នៃវ៉ាក់សាំងលើសពីគ្រោះថ្នាក់ដែលអាចកើតមាន។

តើវានឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាលឿងដែរឬទេ?

បន្ទាប់ពីការចាក់លើកទី ២ មានឱកាសខ្ពស់ធ្វើឱ្យមានអារម្មណ៍ថាលឿង ស្រដៀងទៅនឹងវ៉ាក់សាំងផ្តាសាយ (លឿង លឿងសាច់ដុំ លឿងក្បាល អស់កម្លាំង) រយៈពេលពីរបីថ្ងៃ។ នេះត្រូវបានរំពឹងទុកថាជាសញ្ញាល្អដែលប្រព័ន្ធភាពសុំ របស់អ្នកកំពុងដំណើរការ។

ចុះចំពោះប្រតិកម្មមិនល្អខ្លះៗនេះ តើអ្នកណាគួរចៀសវាងវ៉ាក់សាំង?

ប្រសិនបើអ្នកទាស់ទៅនឹង polyethylene glycol (មីវ៉ាឡាច) អ្នកមិនគួរទទួលវ៉ាក់សាំងកូវីដបច្ចុប្បន្ននេះទេ។

ប្រសិនបើអ្នកទាស់ និងមានប្រតិកម្មភ្លាមៗ (កន្ទួលក្រហម ដង្ហើមព្រឺតៗ) ចំពោះវ៉ាក់សាំងកូវីដដំបូងអ្នកគួរតែ ទាក់ទងទៅគ្រូពេទ្យរបស់អ្នកមុនពេលទទួលបានវ៉ាក់សាំងលើកទី ២ ។

ចុះបើខ្ញុំមានផ្ទៃពោះ ឬមានប្រព័ន្ធការពារខ្លួនខ្សោយ?

អ្នកអាចចាក់វ៉ាក់សាំងបាន។ សូមពិភាក្សាបញ្ហានេះជាមួយគ្រូពេទ្យជាមុន បើសិនអ្នកមានកង្វល់។

តើត្រូវចំណាយប៉ុន្មាន ហើយតើខ្ញុំអាចរកវានៅឯណា?

បច្ចុប្បន្ននេះវ៉ាក់សាំងមិនគិតថ្លៃទេ។ ពេលនេះអាឡាមេដាខោនធំកំពុងធ្វើការជាមួយគ្លីនិករដ្ឋ និងគ្លីនិកមូលដ្ឋានដូចជាគ្លីនិកអាស៊ី និងឱសថស្ថានក្នុងស្រុកដើម្បីផ្តល់វ៉ាក់សាំងដល់សហគមន៍យើង។ ដើម្បីរកកន្លែងចាក់វ៉ាក់សាំងដែលនៅជិតអ្នកបំផុតសូមចូលគេហទំព័រ myturn.ca.gov។

តើវ៉ាក់សាំងអាចការពារប្រឆាំងនឹងមេរោគកូវីដ-១៩ ថ្មីដែរឬទេ?

យោងតាមមជ្ឈមណ្ឌលត្រួតពិនិត្យនិងការពារជំងឺ CDC វ៉ាក់សាំងដែលអនុញ្ញាតឱ្យប្រើនាពេលបច្ចុប្បន្នផ្តល់នូវការការពារយ៉ាងខ្លាំង ប្រឆាំងនឹងមេរោគថ្មីនៃវីរុសកូវីដ-១៩ រួមទាំងខ្លះៗដែលតារាងរៀន។

តើអ្នកណាអាចចាក់វ៉ាក់សាំងលើកទី៣Booster?

អ្នកដែលបានទទួល Pfizer ដូសទី២របស់ពួកគេយ៉ាងតិច៦ខែមុនហើយបំពេញតាមតម្រូវការមួយដូចខាងក្រោម៖

អាយុ ៦៥ ឆ្នាំនិងចាស់ជាងនេះ អ្នករស់នៅមណ្ឌលថែទាំរយៈពេលវែង

បុគ្គល (អាយុ ១៨-៦៤ ឆ្នាំ) ដែលមានស្ថានភាពសុខភាពមិនល្អ **

បុគ្គល (អាយុ ១៨-៦៤ ឆ្នាំ) ជាមួយនឹងភាគរយខ្ពស់ក្នុងការឆ្លងជំងឺកូវីដ-១៩អាស្រ័យដោយកន្លែងធ្វើការ ឬស្ថាប័ន

ការងារកំណត់ ** បុគ្គលដែលមានពិការភាព ក្រុមជនជាតិ និងជនជាតិភាគតិច

ស្ថានភាពសុខភាពមិនល្អ	មុខងារកន្លែងធ្វើការ / ឬស្ថាប័នការងារកំណត់
<p>មហារីក</p> <p>ជំងឺតម្រងនោមរ៉ាំរ៉ៃ</p> <p>ជំងឺស្ទះសួតរ៉ាំរ៉ៃរួមទាំង COPD (ជំងឺស្ទះសួតរ៉ាំរ៉ៃ),</p> <p>ជំងឺហឺត (ពីមធ្យមទៅធ្ងន់ធ្ងរ), ជំងឺដំបៅសួតរ៉ាំរ៉ៃ</p> <p>និងលើសឈាមសួត,</p> <p>ជំងឺរង្វេងរង្វាន់ឬជំងឺសរសៃប្រសាទដទៃទៀត</p> <p>ជំងឺទឹកនោមផ្អែម (ប្រភេទ១ ឬ ២)</p> <p>ជំងឺ Down syndrome</p> <p>ធាតុបេះដូង (ដូចជាជំងឺខ្សោយបេះដូងជំងឺសរសៃ</p> <p>ឈាមបេះដូងឬជំងឺលើសឈាម)</p> <p>ការឆ្លងមេរោគអេដស៍</p> <p>ភាពស្តាំចុះខ្សោយ</p> <p>ជំងឺថ្លើម</p> <p>លើសទម្ងន់និងធាត់</p> <p>ការមានផ្ទៃពោះ</p> <p>ជំងឺកោសិកា Sick ឬជំងឺ thalassemia</p> <p>អ្នកជក់បារី បច្ចុប្បន្ន ឬអតីតកាល</p>	<p>អ្នកឆ្លើយតបដំបូង (បុគ្គលិកថែទាំសុខភាព</p> <p>អ្នកពន្លត់អគ្គិភ័យប្លូលីសបុគ្គលិកថែទាំរួម)</p> <p>បុគ្គលិកអប់រំ (គ្រូបង្រៀនបុគ្គលិកគាំទ្រ</p> <p>បុគ្គលិកថែទាំកុមារ)</p> <p>កម្មករអាហារនិងកសិកម្ម កម្មករផលិតកម្ម</p> <p>កម្មករកែតម្រូវ បុគ្គលិកប្រៃសណីយ៍</p> <p>កម្មករដឹកជញ្ជូនសាធារណៈ</p> <p>កម្មករហាងលក់គ្រឿងទេស</p>

<p>ការប្តូរសរីរាង្គ ឬកោសិកាយាម</p> <p>ជំងឺដាច់សរសៃឈាមខួរក្បាល ឬជំងឺខួរក្បាល</p> <p>ដែលប៉ះពាល់ដល់ការហូរឈាមទៅកាន់ខួរក្បាល</p> <p>ភាពមិនប្រក្រតីនៃការប្រើប្រាស់ថ្នាំ</p>	
---	--

ប្រសិនបើខ្ញុំបានចាក់ Moderna ឬ J&J តើខ្ញុំអាចចាក់ Pfizer booster លើកទី៣បានឬទេ?

យោងតាមមជ្ឈមណ្ឌលត្រួតពិនិត្យនិងការពារជំងឺ CDC បច្ចុប្បន្នបុគ្គលម្នាក់ៗគួរតែចាក់ថ្នាំការពារកូវីដ -១៩ ម៉ាក ដូចគ្នានឹងវ៉ាក់សាំងដំបូងរបស់ពួកគេ។ អ្នកដែលទទួលវ៉ាក់សាំងម៉ូឌែណាឬជេដេត្រូវរង់ចាំការណែនាំ និងអនុម័ត បន្ថែមពី CDC និង FDA ។